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  Αθήνα 1/12/2009 

Προς  

Συλλόγους Εκπ/κών Π.Ε.  

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

µε αφορµή τη συνάντηση µε την Υφυπουργό Παιδείας κ. Χριστοφιλοπούλου 
για τα Νηπιαγωγεία  

  

Πραγµατοποιήθηκε σήµερα 1/12/2009 συνάντηση του ∆.Σ. της ∆.Ο.Ε. µε την 
Υφυπουργό Παιδείας κ. Εύη Χριστοφιλοπούλου και την Ειδική Γραµµατέα κ. Θάλεια 
∆ραγώνα  µε θέµα τα Νηπιαγωγεία, ύστερα από πρόσκληση της Υφυπουργού. 

Το ∆.Σ. της ∆.Ο.Ε. έθεσε, από πλευρά του, όλα τα θέµατα των νηπιαγωγείων και των 
Νηπιαγωγών, όπως αυτά ψηφίστηκαν στην 78η Γ.Σ.του κλάδου τον Ιούνιο του 2009. 
Συγκεκριµένα:  

ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗ ΑΓΩΓΗ: 

∆ιεκδικούµε: 

• Ενιαίο δεκατετράχρονο εκπαιδευτικό σχεδιασµό για όλες τις βαθµίδες 
εκπαίδευσης: Νηπιαγωγείο - ∆ηµοτικό - Λύκειο.  

• ∆ίχρονη υποχρεωτική προσχολική αγωγή για όλα τα παιδιά ηλικίας 4-6 
χρόνων.  

• Ανέγερση νέων διδακτηρίων ικανών να ανταποκριθούν στις σύγχρονες 
ανάγκες της προσχολικής αγωγής και όπου υπάρχει η δυνατότητα να 
ιδρύονται πολυθέσιες µονάδες νηπιαγωγείων.  

• Επιλογή των προϊσταµένων Νηπιαγωγείων µε τα ίδια κριτήρια που 
επιλέγονται και οι αντίστοιχοι προϊστάµενοι ∆ηµοτικών Σχολείων.  

• Για κάθε τοµέα δραστηριοτήτων του Νηπιαγωγείου να διανέµεται από 
το Υπουργείο Παιδείας δωρεάν σχετική βιβλιογραφία.  

• Η προσέλευση και η αναχώρηση των νηπίων να γίνεται µε ευθύνη των 
γονέων, της πολιτείας ή της τοπικής Αυτοδιοίκησης και πάντως όχι µε 
ευθύνη των νηπιαγωγών.  
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• Τα ολοήµερα Νηπιαγωγεία να λειτουργούν µέσα από τις κατάλληλες 
κτιριακές και υλικοτεχνικές υποδοµές, µε το κατάλληλο βοηθητικό 
προσωπικό και µε µειωµένο αριθµό νηπίων, δηλαδή από τα 25 που 
προβλέπεται σήµερα στα 15.  

• Να καθιερωθεί για κάθε τοµέα δραστηριοτήτων και σχετική 
βιβλιογραφία, απαραίτητη, να έχουν τη δυνατότητα οι Νηπιαγωγοί να 
χρησιµοποιούν το κατάλληλο παιδαγωγικό και εκπαιδευτικό υλικό.  

• ∆ιαρκή  επιµόρφωση των Νηπιαγωγών.  
• Ειδική µέριµνα για τα παιδιά µε ειδικές ανάγκες κατά τη διάρκεια της 

φοίτησής τους στα Νηπιαγωγεία.  
• Κατοχύρωση του διδακτικού ωραρίου των Νηπιαγωγών και την 

παραπέρα εξίσωσή του µε όλη την εκπαίδευση σύµφωνα µε τις θέσεις 
του Κλάδου για ενιαίο ωράριο µε βάση τα χρόνια υπηρεσίας από το 
Νηπιαγωγείο στο Λύκειο.  

• Να καταργηθούν όλες εκείνες οι υπουργικές αποφάσεις,  οι οποίες 
πριµοδοτούν τα ιδιωτικά και δηµοτικά Νηπιαγωγεία. Όλα τα νήπια, 
ηλικίας 4-6 χρόνων, να φοιτούν στο ∆ηµόσιο Νηπιαγωγείο.  

• Ίδρυση νέων Νηπιαγωγείων και το διορισµό δύο χιλιάδων τουλάχιστον 
Νηπιαγωγών.        

• Όχι στην «αποκέντρωση» του Νηπιαγωγείου σε δηµοτικούς ή 
ιδιωτικούς οργανισµούς εκπαίδευσης.» 

  

Η Υφυπουργός Παιδείας έδωσε τις παρακάτω απαντήσεις: 

 

Καταρχήν δήλωσε, πως η συνάντηση της 24ης Νοεµβρίου 2009, αναβλήθηκε µε δική 
της ευθύνη,  για να ετοιµαστεί καλύτερα η σηµερινή συνάντηση και να δοθούν 
συγκεκριµένες απαντήσεις.   

• Βεβαίωση φοίτησης - Ανάκληση εγκυκλίου 2ας/10/2009: ∆ιάβασε στο 
∆.Σ. της ∆ΟΕ σχέδιο απόφασης, που θα υπογραφεί από το Γ. Γραµµατέα του 
ΥΠΕΠΘ, το οποίο αναφέρει και τα εξής: «...Ανακαλείται η εγκύκλιος της 
2/10/2009, λόγω της πλήρους αντίθεσης του περιεχοµένου της προς τη 
διάταξη του άρθρου 27 του Ν.3687/2008...». Για τη φετινή χρονιά είπε 
πως θα ζητηθούν οι βεβαιώσεις για να γίνει καταγραφή ποια παιδιά έχουν και 
ποια δεν έχουν. Όλα τα παιδιά, όµως, θα εγγραφούν στην Α' ∆ηµοτικού. Θα 
έχουµε έτσι δυο κατηγορίες µαθητών, µε βεβαίωση παρακολούθησης και χωρίς 
βεβαίωση. Από την επόµενη χρονιά 2010-2011 η βεβαίωση θα είναι 
υποχρεωτική για όλα τα παιδιά του νηπιαγωγείου.  

• Υποδοµές: Μας ανακοίνωσε τον προγραµµατισµό που παρέλαβε από τον Ο.Σ.Κ., 
για την προηγούµενη περίοδο. ∆ήλωσε ότι το Υπουργείο επανεξετάζει το θέµα 
των Σ∆ΙΤ. Στόχος είναι να επισπευθεί η διαδικασία και να αλλάξει ο 
προγραµµατισµός προς το καλύτερο, έτσι ώστε να χτισθούν όσο το δυνατόν 
περισσότερα νηπιαγωγεία. ∆εν ήταν έτοιµη σήµερα, να δώσει συγκεκριµένο 
χρονοδιάγραµµα.  
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• ∆ίχρονη υποχρεωτική Προσχολική Αγωγή: ∆ήλωσε πως ισχύουν οι 
προγραµµατικές δηλώσεις της Υπουργού για δίχρονη υποχρεωτική Προσχολική 
Αγωγή, αλλά αυτή δεν θα νοµοθετηθεί αν δεν υπάρξουν οι απαραίτητες 
υποδοµές. Για την επόµενη σχολική χρονιά ανέφερε πως θα υπάρχει η 
δυνατότητα για όλους τους γονείς να εγγράψουν τα παιδιά τους στο ∆ηµόσιο 
Νηπιαγωγείο.  

• Ωράριο Νηπιαγωγών: ∆ήλωσε πως µπορούµε να συζητήσουµε και να βρούµε 
λύση, από την επόµενη σχολική χρονιά, στο πλαίσιο της διαπραγµάτευσης, που 
να ικανοποιεί και τις δυο πλευρές. ∆ήλωσε, επίσης, πως για την τρέχουσα 
σχολική χρονιά παραµένει η πρωινή ζώνη 7-8 για να µην αναστατωθούν 
οι γονείς.  

• Ολοήµερο Νηπιαγωγείο: Αποτελεί δέσµευση του Υπουργείου Παιδείας να 
γίνουν όλα τα Νηπιαγωγεία και τα ∆ηµοτικά πραγµατικά ολοήµερα, ως το τέλος 
της τετραετίας.  

• ∆ιαψεύσθηκε κατηγορηµατικά από την κ. ∆ραγώνα ότι ειπώθηκε σε συνάντηση 
µε το «συντονιστικό» των Νηπιαγωγών πως θα διδάσκουν νηπιαγωγοί στην Α' και 
Β' τάξη του ∆ηµοτικού.  

• Προϊστάµενοι Νηπιαγωγείων: θεωρήθηκε απόλυτα ορθό το αίτηµα να 
κρίνονται οι Νηπιαγωγοί για τις θέσεις Προϊσταµένων µε τα ίδια κριτήρια που 
κρίνονται και τα άλλα στελέχη της εκπαίδευσης.  

Τέλος, δήλωσε πως η συνάντηση αυτή ήταν η αρχή µιας σειράς συναντήσεων, που θα 
γίνουν στην πορεία και θα έχουν ως θέµατα τα ιδιωτικά Νηπιαγωγεία, την Ειδική Αγωγή 
στα Νηπιαγωγεία, κ.λ.π. 

  

 

πό τη ∆.Ο.Ε. 

 


